
Schriftelijke vragen

Onderwerp: toegankelijkheid OV diensten in onze gemeente
Datum: 23 november 2022

Van meerdere inwoners hebben wij vernomen dat zij zich ergeren aan de Qliners die door onze 
gemeente rijden. Vooral de jongeren in onze gemeente maken gebruik van de qliner diensten.
Het openbaar vervoer is belangrijk voor het kunnen functioneren van de samenleving. We moeten 
stimuleren dat het openbaar vervoer toegankelijk blijft. Echter zitten de bussen vol of komen te 
vervallen. Zo komt het voor dat onze inwoners meer dan 3x hun bus voorbij zien gaan en niet mogen 
instappen omdat deze vol is. Ook inwoners met een busabonnement  ( ± €. 140,- per maand).
De reden van Qbuzz is personeelstekort. In een krantenartikel in “Dagblad van het Noorden” las ik 
dat er een veegploeg is die de achtergebleven passagiers ophaalt. Maar volgens onze bronnen zijn 
die hier in de gemeente nog niet geweest. Ook worden de gedupeerden niet gecompenseerd. 

Onze vragen aan de wethouder: 

• Wat gaat de wethouder doen om dit probleem te verhelpen? 
• Gaat de wethouder het OV-bureau hierover aanspreken? 
• Is de wethouder het eens dat dit probleem “betrouwbaar OV” de leefbaarheid van de 

met name kleine kernen schaadt? 
• Een veegdienst is tot nu toe niet gezien of zo niet herkend. De klachten blijven, dit is 

duidelijk niet afdoende. Is de wethouder dit met mij eens? 
• Compensatie is alleen na een klacht bij een vervallen bus en dus niet bij een volle bus. 

Beiden komen op hetzelfde neer. Is de wethouder bereidt dit aan te kaarten en te 
zorgen voor een redelijke en laagdrempelige compensatieregeling? 
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